
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 25. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 251
Aktstykke om etableringen af et nyt statsligt aktieselskab (Fonden) som skal kunne yde

rekapitalisering

Spørgsmål 3
Hvorfor er der så stor fokus på afkast i bilagets første afsnit og hvordan sikres det, at

Fonden tager en risiko som er større end markedet, og dermed nok ikke kommercielt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand

1/1

Finansudvalget 2019-20
Aktstk. 251  § 7 Spørgsmål 3

Offentligt


